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فولاددرشهرخوشیمنبرابرتیمقلعهنویی
سیرجانوخاطراتخوشقهرمانی

فولاد در شــرایطی باید در دیدار جام حذفی به مصاف گل گهر 
برود که از سیرجان خاطرات خوشی دارد.

با قرعه کشــی مرحله یک هشــتم نهایی جام حذفی، مشخص 
شــد که فولاد باید در ســیرجان به مصاف گل گهــر برود. البته 
شاگردان نکونام در زمان برگزاری این دور، درگیر رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا هستند و زمان برگزاری تقابل با شاگردان قلعه نویی 

نامشخص است.
با این وجود، فولادی ها از سفر به سیرجان خاطرات خوشی دارند 
و تاکنون در این شــهر مغلوب نشده اند. در نخستین فصل حضور 
گل گهر در لیگ برتر، شاگردان نکونام به تساوی بدون گل دست 
یافتند و در ســال دوم نیز بازی آنها یک–یک شــد، هر چند که 
فولاد در ثانیه های پایانی فرصت کســب پیروزی را داشــت، ولی 

پنالتی ساسان انصاری در دقیقه 93 به گل تبدیل نشد.
فصل گذشــته، جدال دو تیم بسیار پرحاشیه بود. جایی که امین 
پورعلی با دســت توپ را از روی خط برگردانــد و با کارت قرمز 
مســتقیم از زمین بازی اخراج شــد. فولاد آن بازی را با تک گل 
لوســیانو پریرا از روی نقطه پنالتی برنده شد تا در سه سفرش به 

سیرجان، بازنده نبوده باشد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

ستاره پیشین آبی ها در مورد شرایطی که به تازگی برای این تیم پیش 
آمده صحبت می کند. رضا حســن زاده مدافع سابق استقلال و مرد نفوذ 
ناپذیر دژ دفاعی در دوره ایســت که این تیم قهرمان آسیا شد. حسن زاده 
در مصاحبه با ورزش ســه، بدون اغماض درباره مشکلات تیمی و فنی 
آبی هــا صحبت می کند و عقیده دارد ذهنیت تیم و بازیکنان در مســیر 

قهرمانی نیست. 
این گفت و  گو  را در زیر بخوانید:

اگر بخواهیم نگاه منصفانه ای داشــته باشیم و نظر قطعی در خصوص 
چرایی افت اســتقلال در هفته های اخیر دهیم باید یک عامل را دخیل 
بدانیم؛ خب ما در کوران مســابقات لیگ، شاهد وقفه طولانی مدت در 
برگزاری مســابقات آن به خاطر بازی های جــام جهانی بودیم، تیم به 
مانند دوران آماده سازی پیش فصل، مجددا یک دوره بدنسازی پشت سر 
گذاشت و چند دیدار دوستانه برگزار کرد. این پروسه، چه بخواهیم و چه 
نه، تیم را دچار افت و از شرایط آرمانی اش دور می کند.بعد از دربی که در 
نهایت با تساوی به پایان رسید، نقاط ضعف خط دفاعی استقلال تقریبا 
مشخص شد، بعد از این دیدار تا الان که فکر می کنم چهار بازی دیگر 
انجام دادیم، متاســفانه ایرادات خط دفاعی ما رفع نشده است. از سوی 
دیگر اضافه شــدن ســیاوش یزدانی هم هیچ کمکی به تیم نکرد و آن 
چیزی که از سیاوش یزدانی انتظار داشتیم را در این چند بازی ندیده ایم. 
نمی دانم چه اتفاقی افتاده اســت که مدافعان میانی ما با مهاجمان  تیم 
حریف کمی مهربانانه برخورد می کنند و طرز فکرشــان بچگانه  شــده 
است. متاســفانه شــرایط را رصد نمی کنند و نمی دانند در هر موقعیت 
چه واکنشــی باید نشان دهند  به همین دلیل مهاجمان تیم حریف خیلی 

راحت حرکت می کنند و هیچ اتفاقی نمی افتد.
اگر پنج بازی آخر اســتقلال را بررســی کنیم، می بینیــم ما برد هم 

داشته ایم اما برد دلچســبی نبوده است و یا شاهد بازی زیبایی از سوی 
تیم نبوده ایم . بازیکنان همان  نفراتی هســتند که ساپینتو از اول فصل با 
آن ها کار کرده و اگر بخواهد مدعی شــود که آن ها بازیکنان مورد نظر 
من نیســتند، این ادعا غیر قابل قبــول و حتی به نوعی اجحاف در حق 
نفرات تیم اســت. چرا که او شــرایط بازیکنان و تیم را می دانست و با 
آگاهی قبلی، مسئولیت فنی استقلال را پذیرفت. به نظرم  ایجاد تغییرات 
زیاد در ترکیب تیم، یکی دیگر از ایرادات ساپینتو است . استقلال در هر 

بازی با یک ترکیب متفاوت وارد میدان می شود و طبیعتا وقتی تغییرات 
در ارنج  زیاد باشــد، به همان نسبت هم ناهماهنگی بین بازیکنان بیشتر 

می شود.
ما در روزگاری که بازی می کردیم با شرایط مختلفی روبه رو شدیم. بعد 
از پایان دوران فوتبالی مربی گری کردیم و در کلاس های بین المللی هم 
حضور داشــتیم. به نظرم در ترکیب و بازی تیم باید تعادل وجود داشته 
باشد و شرایط باید پنجاه، پنجاه باشــد. تعادل پنجاه، پنجاه، بدین معنا 

اســت  که  وقتی در ترکیب ۵۰ درصد بازیکنان تدافعی حضور دارند، ۵۰ 
درصد هم دیگر را باید بازیکنانی در ترکیب قرار دهیم که حالت هجومی 
و نفوذی خوبی داشــته باشــند. اما این تعادل در ترکیب استقلال حفظ 
نیست، بعضا شاهد هستیم ۷۰ درصد ترکیب را بازیکنان قدرتی تشکیل 
می دهنــد و 3۰ درصد را بازیکنان هجومــی. خب طبیعتا نمی توانند آن 
چیزی که مطلوب و مورد نظر ما است را رقم بزنند ، چرا که توان نفرات 

قدرتی بیشتر برای قطع توپ حریف است.
مهدی قایدی و محمد محبی اگر که آماده هم نباشــند، باید در مقابل 
سپاهان از ابتدا به میدان می رفتند چرا که بودن آن ها در ترکیب حداقل 
چهار بازیکن ســپاهان را در زمین خودش نگه می داشت و تعداد نفرات 
سپاهان در حمله کمتر می شد، جدا از این موضوع این دو بازیکن وقتی 
صاحب توپ می شــوند حرکات نفوذی بســیار خوبی دارند. نه اینکه ما 
در این بازی موقعیت نداشــتیم، اســتقلال در این بازی چند موقعیت از 
روی اشــتباه بازیکنان آن ها به دست آورد اما اگر قرار باشد در هر بازی 
که توپ هایمان  به گل تبدیل نمی شــود، بازنده باشیم. دیگر نمی توانیم 

بگوییم نام این تیم استقلال است.
بچه های تیم از نظر روحی و انگیزشــی افت بسیار افت کردند، وقتی 
که استقلال نتیجه یک بازی را واگذار می کند، انگار که برای بازیکنان 
هیچ اهمیتی ندارد که استقلال بازی را باخته  است. در صورتی که قلب 
هواداران از جمله خودم با هر شکســت استقلال درد می گیرد. به نظرم 
شرایط به هر شکل فراهم است، آقای فتح الله زاده هم واقعا دارد زحمت 
می کشــد که مطالبــات و حقوق بازیکنان، کادر فنــی و آن هایی که از 
باشگاه طلبکارند را پرداخت کند، من در جریان امور هستم و می دانم که 
با وجود اینکه دستش  چندان پر نیست، دارد تلاش می کند که مشکلات 
باشــگاه اســتقلال را از نظر مالی مرتفع کند ، وقتی این شرایط و نوع 

بازی بچه ها را می بینیم، واقعا قلب مان به درد می آید. اما برای بازیکنان 
باخت تیم بی اهمیت شــده است.باید از ســیاوش یزدانی انتقاد کنم و 
بپرسم چرا وقتی مهاجم حریف هیج خطری در محوطه جریمه نداشت، 
مرتکب خطای پنالتی شد؟ ما به بازیکنان رده سنی پایین تر همیشه این 
نکته را گوشــزد می کردیم که وقتی مهاجم در محوطه ۱۸ قدم خطری 
ندارد، نیازی به دفع توپ او نیســت. اشــتباه فردی برای همه بازیکنان 
پیش می آید اما این اشــتباه برای بازیکنان کم تجربه است نه مدافع با 
تجربه ای که فصل قبل همراه با اســتقلال بدون شکست قهرمان لیگ 
شــده است . کیفیت فوتبالی سیلوا هم به نسبت فصل گذشته دچار افت 
شده، فضای زیادی بین مدافعان میانی ما وجود دارد و همچنین پوشش 
بین فاصله خط میانی و مدافعان خیلی ضعیف اســت. حردانی و کوین 
یامگا نیز افت کرده اند. یامگا در زمان حرکت تنها است و کسی کنارش 
نیســت که از او حمایت کند. فاصله زیــاد بین خطوط و همچنین افت 
کیفی آن ها به نســبت فصل قبل باعث شد، بازیکنان استقلال در بازی 
با ســپاهان نتوانند چهار تا پاس ســالم به یک دیگر بدهند، فقط توپ را 
بــه جناحین می بردند و در نهایت بــدون هدف فقط زیر توپ می زدنند.

شــخصا اعتقادی به کم کاری بازیکنــان در فوتبال ندارم، به نظرم  اگر 
یــک بازیکن در دیــدار پخش زنده که طبیعتا همــه دارند این بازی را 
تماشا می کنند، بخواهد کم کاری کند، فقط خودش آسیب می بیند و نابود 
می شود. این صحبت ها و حاشیه ها را که می گویند فلان بازیکن در یک 
بازی، تعمدا اشــتباه کرده است که مربی تیمش برکنار و مربی دیگری 
جایگزین شود، کاملا تکذیب می کنم. سیاوش یزدانی همان بازیکنی که 
است که فصل گذشــته از جانش برای استقلال مایه گذاشته، نمی شود 
کــه همه چیز را فراموش کنیم به این خاطر که این اشــتباه را مرتکب 

شد، به هیچ وجه این مسائل را قبول ندارم. 

انتخاب سرپرست دپارتمان داوری 
فدراسیون فوتبال

سرپرســت دپارتمان داوران فدراسیون توسط هدایت ممبینی 
منصوب شــد. طی حکمی از سوی دبیرکل فدراسیون فوتبال، 
دانیال مرادی به عنوان سرپرســت دپارتمان داوران فدراسیون 
منصوب شــد.در حکم ممبینی به مرادی آمده است: امید است 
با تلاش مستمر جنابعالی و دیگر همکاران در راستای مسئولیت 
این دپارتمان، شاهد ارتقای بیش از پیش فدراسیون فوتبال باشیم. 
پیش از این افرادی مثل حسن کامرانی فر، علیرضا سهرابی، رضا 
سخندان و سلیمانی در این پست فعالیت داشتند و حالا در اختیار 

سرپرست جوان تری قرار گرفته است.

تداوم صدرنشینی مقتدرانه تیم ملی 
والیبال نشسته در رنکینگ جهانی

ســازمان جهانی والیبال نشسته، نخستین رنکینگ تیم های 
این رشته در سال 2۰23 را منتشر کرد.در بخش مردان، تیم 
ملی ایران که به مقام قهرمانی رقابت های جهانی 2۰22 نیز 
دست یافت و سهمیه مســتقیم حضور در پارالمپیک 2۰24 
پاریس را نیز کسب کرد؛ با 4۵۰۰ امتیاز در صدر قرار گرفته و 
این صدرنشــینی اش را تداوم بخشیده است. تیم کشورمان با 
قهرمانی در مسابقات جهانی، ۱۵۰۰ امتیاز گرفت که بالاترین 
امتیاز بین تیم های شــرکت کننده بــود.در این رنکینگ تیم 
بوســنی با 392۰ امتیاز در رده دوم ایستاده، برزیل با 36۷3 
امتیاز در رده ســوم قرار گرفته و مصر با 34۰6 امتیاز چهارم 
اســت. همچنین تیم های آلمان، چین، قزاقســتان، آمریکا، 
اوکراین و کرواســی در رده های پنجم تا دهم ایستاده اند. در 
بخش بانوان نیز تیم ایران که در رقابت های قهرمانی جهان 
به مقام نهم رسید، با ۱۰4۸ امتیاز در رده سیزدهم است. تیم 
بانوان کشــورمان در رقابت های جهانی بوســنی 643 امتیاز 
بابــت رتبه نهمی به خود اختصــاص داد. در رنکینگ بخش 
بانــوان تیم آمریکا با 42۱۵ امتیاز در صدر قرار گرفته، برزیل 
بــا 4۰2۰ امتیاز در رده دوم ایســتاده و کانادا با 36۱۸ امتیاز 
سوم اســت. تیم های ایتالیا، چین، روآندا، اسلوونی، اوکراین، 

آلمان و چین در رده های بعدی هستند.

 سپاهان در انتظار پاسخ نورافکن 
برای تمدید قرارداد

باشگاه سپاهان در انتظار پاسخ امید نورافکن برای تمدید قرارداد 
است. امید نورافکن در پایان فصل بازیکن آزاد محسوب می شود 
و از حــالا خبرهای مختلفی درباره احتمال ماندن یا جدایی این 
بازیکن از جمع زردپوشان اصفهانی مطرح شده است. نورافکن 
بعد از دیدار با استقلال تأکید کرد که قراردادش با باشگاه سپاهان 
تا پایان فصل است ولی او اشاره ای روشن به آینده اش نداشت.

باشــگاه سپاهان به نورافکن پیشنهاد تمدید قرارداد داده است و 
در انتظار پاســخ این بازیکن است. این در حالی است که گفته 
می شود نورافکن از پرسپولیس و چند باشگاه دیگر پیشنهاد دارد.

توپ در اهواز به سود وریا نچرخید
غفوری در لیســت جدایی فولاد!مدافع راست باتجربه فولاد 
خوزســتان در فاصله 4۸ ساعت مانده به پایان مهلت نقل و 
انتقالات با تصمیم جواد نکونام از این تیم کنار گذاشته شد. 
وریا غفوری کاپیتان ســابق اســتقلال کــه در این فصل با 
پیشــنهاد جواد نکونام راهی اهواز شده بود و با فولاد قرارداد 
بست، اکنون در پنجره زمستانی در لیست عدم نیاز این باشگاه 
قرار گرفته اســت. مدافع راست باتجربه سابق استقلال و تیم 
ملی که طی نیــم فصل همراهی فولاد خوزســتان روزهای 
پرماجرایی را پشت سر گذاشت، در نهایت در تصمیمی شوکه 
کننده و در فاصله 4۸ ســاعت مانده به پایان نقل و انتقالات 
زمستانی، در لیســت این تیم جایی نخواهد داشت و باید دید 
طی فرصت باقیمانده چه شرایطی را دنبال خواهد کرد و به چه 
تیمی می پیوندد. نکونام که در نیم فصل اول با فولاد به هدف 
خود دست نیافته و به دنبال تقویت خود است و در جدیدترین 
تصمیم خود اکنون مدافع راست خود را کنار گذاشته، باید دید 

چه تصمیماتی در بازه کوتاه باقیمانده خواهد گرفت.

مدافعان مهربانی داریم!

انتقادهای تند ستاره سابق استقلال از ساپینتو و غلامپور

مزایده بلوک ۵۱ درصدی ســهام باشگاه پرسپولیس، روز یکشنبه )هفتم اسفند( برگزار 
خواهد شــد. فرابورس ایران با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد: عطف به نامه سوم بهمن 
۱4۰۱ شــرکت کارگزاری بانک ملت)ســهامی خاص(، سازمان خصوصی سازی در نظر 
دارد تعداد پنج میلیارد و 362 میلیون و 6۵۷ هزار و 6۵۰ سهم معادل ۵۱ درصد از سهام 
شرکت فرهنگی ورزشی پرسپولیس)ســهامی عام( متعلق به وزارت ورزش و جوانان را 
بطور عمده و شــرایطی از طریق بازار پایه فرابورس ایران در حالی به فروش برساند که 

تاریخ این عرضه روز یکشنبه هفتم اسفند ۱4۰۱ تعیین شده است.   
بر اســاس این گزارش، قیمت پایه هر سهم پرسپولیس برای این مزایده معادل قیمت 
تابلو فرابورس در روز عرضه)معادل قیمت پایانی روز قبل از عرضه( به اضافه ۱۱۰ درصد 

بشرط آن که از ۵۱۰6 ریال کمتر نباشد، تعیین شده است.   
همچنین تعداد ســهام قابل عرضــه، ضربدر قیمت پایه هر ســهم معادل قیمت تابلو 
فرابــورس در روز عرضه)معادل قیمت پایانــی روز قبل از عرضه( به اضافه ۱۱۰ درصد 
بــه شــرط آن که از قیمت 2۷ هزار و 3۸۱ میلیــارد و ۷29 میلیون و 96۰ هزار و 9۰۰ 
ریال ریال کمتر نباشد، هم برای قیمت پایه کل این بلوک مدیریتی گزارش شده است.   
در خصوص سپرده شــرکت در این مزایده نیز، تعداد ســهام قابل عرضه، ضربدر ۱۰ 
درصد، ضربدر قیمت پایه هر ســهم معادل قیمــت تابلو فرابورس در روز عرضه)معادل 
قیمــت پایانی روز قبل از عرضه( به اضافه ۱۱۰ درصد بشــرط آن که از قیمت 2۷3۸ 
میلیارد و ۱۷2 میلیون و 996 هزار و 9۰ یال کمتر نباشد، و کارگزار عرضه کننده شرکت 

کارگزاری بانک ملت اعلام شده است.   

موضع فدراسیون فوتبال در قبال سرمربی آینده تیم ملی هنوز روشن 
نشده است. در آخرین نشست اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
که دی ماه برگزار شد، اعضاء هیچ صبحتی در مورد سرمربی آینده 
تیم ملی نکردند و اکنون هم برخی از اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال می گویند؛ مهدی  تــاج هیچ مربی ای را برای هدایت تیم 
ملی به آنها  معرفی نکرده و در صورت معرفی نظر خود را شــفاف 
در این باره اعلام خواهند کرد.از صحبت های وزیر که روز گذشــته 
انجام داد، پیداســت مهدی تاج به دنبال محول کردن هدایت تیم 
ملی به یک مربی باشگاهی است و چون این مربی درگیر مسابقات 
باشگاهی است، به دنبال انتخاب مربی موقت برای تیم ملی است تا 
با پایان مسابقات باشگاهی مربی مورد نظر تمام و کمال در اردوی 
تیم ملی حاضر شود. وزیر ورزش و جوانان این خبر را رد و به نوعی 
با آن مخالفت کرد. او در توضیح بیشتر در مورد این خبر و هم چنین 
دخالت در کادر فنی تیم ملی گفت:» به هیچ عنوان این گونه نیست. 
ما یک سری وظایف نظارتی طبق قانون داریم. من چیز خاصی نگفته 
بودم که بگویند دخالت می کنیم. در برنامه تلویزیونی که شرکت کرده 
بودم گفتم یک خبر ناموثق به دســت ما رسیده که تأیید نمی کنیم. 
این خبر حاکی از آن بود که بخواهند ســرمربی ایرانی انتخاب کنند 
که آن فرد سرمربی یکی از تیم های باشگاهی است و اگر بخواهند 
او را به تیم ملی بیاورند، نمی توانند و باید تا پایان فصل طول بکشد. 
بر همین اساس می خواهند تا پایان فصل یک مربی موقت بگذارند. 
ما نیز گفتیم این که یک مربی موقت باشــد و در پایان فصل دوباره 

مربی را عوض کنیم و فرد دیگری را بیاوریم، مصلحت نیســت. در 
واقع ما این مسئله را نپسندیدیم. نه این که چنین موضوعی را به ما 
گفته باشند، بلکه گفتم یکســری اخبار غیرموثق و شبیه شایعه به 
من رسیده بود که خوشخبتانه صحت نداشت.« انتخاب مربی موقت 
برای تیم ملی؛ البته مهدی تاج در این باره صحبتی نداشته است و 
وزیر ورزش و جوانان هم این خبر را تایید نکرده است، اما اگر کش 
و قوس انتخاب سرمربی تیم ملی به درازا کشیده شود، ممکن است 
تیم ملی روزهای فیفا در اسفند و فروردین را از دست دهد. روزهای 
فیفا از 2۸ اســفند آغاز و تا ۸ فروردین ادامه خواهد داشت و در این 
زمــان تیم ملی می تواند برای برگزاری تمرینات و هم چنین انجام 

بازی های دوستانه آماده کند.

فدراسیون بسکتبال ایران تا قبل از رسانه ای شدن اقدام مغرضانه 
FIBA مبنــی بر جعل نام خلیج فارس، هیچ واکنشــی از خود 
نشــان نداده بود که جای تعجب دارد. فدراسیون جهانی بسکتبال 
)FIBA( از فصل 2۰22-2۰23 تصمیم گرفت تا مســابقاتی با 
عنوان سوپر لیگ بسکتبال باشگاه های غرب آسیا را با شیوه جدید 
برگزار کند که حتی خبر برگزاری این مسابقات نیز از همان ابتدا با 
حاشیه هایی همراه بود. فیبا در این مسابقات از دو لیگ منطقه ای با 
عناوین »لیگ غرب آسیا« و »لیگ خلیج« استفاده کرده تا ۱6 تیم 
حاضــر در این رقابت ها به صورت منطقه ای و در دو لیگ مختلف 
با دو گروه 4 تیمی به مصاف یکدیگر بروند؛ مســابقاتی که به کار 
گرفتن نام »خلیج« به جای »خلیج فارس« در عنوان یکی از این 
لیگ های منطقه ای، نشان از نادیده گرفتن منافع ملی ایران توسط 
فدراسیون جهانی بسکتبال بود. طبق تقسیمات منطقه ای قاره آسیا 
توسط فدراسیون جهانی بسکتبال، ایران خارج از منطقه »خلیج« 
که همــان »خلیج فارس« اســت قرار دارد. در عــوض اما اکثر 
کشورهای حاشیه خلیج فارس مثل عربستان، بحرین، قطر، امارات، 
کویت و عمان از سوی فیبا در منطقه »خلیج« قرار دارند، موضوعی 
که به نظر می رسد نیازمند ورود جدی فدراسیون بسکتبال ایران به 
آن بوده، اتفاقی که در همان شروع مسابقات رخ نداد. در تقسیمات 
منطقه ای فیبا اما ایران در منطقه غرب آســیا قرار دارد. موضوعی 
که باعث شده تا نمایندگان ایران )ذوب آهن اصفهان و شهرداری 
گرگان( به همراه تیم های کشورهای عراق، اردن، لبنان، فلسطین، 

سوریه و یمن، در لیگ منطقه ای »غرب آسیا« حاضر شوند )البته 
در این دوره ســوپر لیگ غرب آســیا، کشورهای یمن و فلسطین 
نماینده ای ندارنــد(. با در نظر گرفتن تقســیمات منطقه ای فیبا، 
می توان اینگونه برداشت کرد که فدراسیون جهانی در لفافه قصد 
داشته تا نام »خلیج فارس« را تحریف کند چرا که با خارج کردن 
نام ایران از بازیهای این منطقه، همه کشــورهای عربی مدعی را 
برای عادی ســازی نام جعلی، در منطقه »خلیج« قرار داده است.

پس از رسانه ای شــدن این ماجرا نیز فدراسیون ایران بیانیه ای را 
در راستای حمایت و حفظ اراضی ملی ایران منتشر کرد، اما جای 
تعجب دارد که چرا فدراســیون ایران تا قبل از رسانه ای شدن این 

ماجرا واکنشی از خود نشان نداده و انقدر دیر اقدام کرده است؟

سرمربی ســابق تیم ملی کشــتی آزاد در ادوار مختلف تاکید کرد: هر چه دانش و تجربه 
مربیان تیم ملی بیشتر باشد به سود سرمربی تیم ملی برای کسب نتیجه خواهد بود. درباره 
وضعیت تیم ملی کشتی آزاد ایران برای کسب نتیجه در رقابت های قهرمانی و کسب سهمیه 
المپیک پاریس، اظهار کرد: غیبت یا حضور روس ها در رقابت های قهرمانی جهان و پس از 
آن المپیک پاریس مشخص نیست و ما نمی دانیم تکلیف حضور روس ها در این 2 رویداد به 
چه صورتی است. قطعا این موضوع تاثیر زیادی در نحوه کسب نتیجه ملی پوشان ما خواهد 
داشت.ســرمربی اسبق تیم ملی کشــتی آزاد، افزود: ما در هیچ زمینه ای المپیکی نیستیم و 
المپیکی فکر نمی کنیم. یک سرمربی باید حداقل 4 سال برای کسب نتیجه در المپیک زمان 
داشته باشد. در حال حاضر باید این فرصت به کادر فنی داده شود تا عملکرد کشتی آزاد را در 
المپیک ببینیم و سپس درباره وضعیت کشتی آزاد و تیم ملی قضاوت کنیم. دارنده یک طلا 
و 2 نقره جهان، با تاکید بر اهمیت ســطح مربیان تیم ملی در کسب موفقیت در رویدادهای 
مهم همچون جهان و المپیک، گفت: قطعا یک دست صدا ندارد و یک مجموعه هر چقدر 
قوی تر باشد موفق تر خواهد بود. هر چه مربیان تیم ملی در آنالیز و کوچ قوی تر باشند و بتوانند 
در برنامه ریــزی تمرینی خوب عمل کنند مطمئنا نتیجه کار بهتر خواهد شــد. برزگر درباره 
حمایت های رییس فدراســیون کشتی از برنامه های تیم های ملی و عملکرد او، خاطرنشان 
کرد: دبیر از نظر ســازندگی در کشتی اقدامات خوبی انجام داده و در حد توان خود کار کرده 
است. وی با آرزوی موفقیت برای تیم ملی کشتی در رقابت های پیش رو، خاطرنشان کرد: 
همه ما مدیون کشتی هستیم و با گوش های شکسته ای که داریم، آرم کشتی بر روی ماست 

و همه در خیابان از ما درباره کشتی سوال می کنند. 

عقیل کعبی که دوباره به تمرینات نفت مســجد سلیمان برگشته، انگیزه زیادی دارد تا 
نیم فصل اول را جبران کند و به ماندن تیمش در لیگ کمک کند.

عقیل کعبی در دوره ابراهیم اشــکش از نفت مســجد سلیمان کنار گذاشته شد ولی با 
حضور رضا عنایتی در این تیم مجددا به تمرینات بازگشــته اســت. کعبی در مورد کنار 
گذاشــته شدن از نفت، گفت: من و میلاد باقری و مجتبی مقتدایی به ناحق از تیم کنار 
گذاشته شدیم و این حرف هایی که در مورد من و بچه ها زده شد واقعا جوانمردانه نبود. 
مطمئن باشید هیچ فوتبالیســتی در دنیا کم کاری نمی کند. من نمی دانم این حرف ها را 
از کجا می آورند که ما چنین کاری می کنیم. چندین ســال است که دارم بازی می کنم، 

قهرمانی لیگ برتر دارم و همیشه دوست داشتم تیمم بالای جدول باشد.
وی ادامه داد: ما در شش بازی اول عالی بودیم و بعدش یک باخت آوردیم که کادر و 
آقای مهاجری دیگر نتوانستند تیم را جمع کنند. من نزدیک به یک ماه از تیم دور بودم 

و هیچکس تماسی با من نداشت و کسی پاسخگو نبود.
این بازیکن در مورد بازگشــت به تمرینات بیان کرد: من برگشــتم که به تیم استانم 
کمک کنم و بتوانم همان بازیکنی باشــم که خودم می خواهم. نیم فصل اول شــرایط 

خوبی نداشتم ولی انشاالله در نیم فصل دوم بتوانم کمک کنم که تیم در لیگ بماند
وی در خصوص آمدن رضا عنایتی گفت: با آمدن آقای عنایتی امیدوارم شــرایط بهتر 
بشود ولی باید واقعیت را گفت؛ الان فقط باید از لحاظ ذهنی آماده باشیم چون در مدت 
کوتاه ســرمربی واقعا نمی تواند کاری کند و فقط می تواند از لحاظ ذهنی تیمش را بالا 

بکشد.

زمان مزایده بلوک ۵۱ درصدی 
پرسپولیس مشخص شد

روزهایفیفادرفروردین،
شایدازدستبرود

FIBAاعتراضفدراسیونبسکتبالبه
برای»خلیجفارس«؛چرااینقدردیر؟

منصور برزگر: در هیچ زمینه ای 
المپیکی فکر نمی کنیم

 کعبی: جواب بی احترامی ها 
را در زمین می دهم 


